
 

 

 

     

 

Αθήνα, 24 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

 

Προς: τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 Την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 τον Υπουργό Εσωτερικών 

 

 

Θέμα: «Απλήρωτες οι σχολικές καθαρίστριες στην Κέρκυρα» 

 

Είναι γεγονός ότι το θέμα της καθαριότητας των σχολείων είναι ένα από τα ζητήματα 

πρώτης γραμμής στην αντιμετώπιση της πανδημίας, εντούτοις οι εργαζόμενοι με 

συμβάσεις στην καθαριότητα των σχολείων είναι από τα πρώτα θύματα αυτής της 

κατάστασης.  

Ο Κερκυραϊκός Σύνδεσμος Ιδιωτικών Υπαλλήλων, με ανακοίνωσή του, αναφέρεται στο 

θέμα των εργαζομένων στην καθαριότητα των σχολείων και καταγγέλλει πως στην 

Κέρκυρα κανείς δήμος δεν έχει αποπληρώσει, όπως θα έπρεπε, τους εργαζόμενους 

αυτούς για τη δουλειά που έχουν ήδη κάνει (πρόκειται για ποσό της τάξεως, στην 

καλύτερη περίπτωση, των 300 ευρώ το μήνα) για τους μήνες Μάιο και Ιούνιο, ενώ 

συνεχίζει η ανακοίνωση «ούτε λόγος για την πληρωμή της παραπανήσιας δουλειάς που 

έκαναν οι συνάδελφοι, όπως τους ζητήθηκε, λόγω της πανδημίας! Να σημειωθεί ότι 

εξαιτίας αυτού του γεγονότος οι συμβασιούχοι, νυν άνεργοι, δε μπορούν να κάνουν τα 

χαρτιά τους ούτε για αυτό το εξευτελιστικό επίδομα ανεργίας, καθώς οι Δήμοι χρωστάνε 

ακόμα και τα ένσημα για την περίοδο αυτή!» 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένη τη σοβαρότητα της κατάστασης,  

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Είναι ενήμεροι για τη συγκεκριμένη κατάσταση; 

2. Ποια άμεσα μέτρα θα λάβουν ώστε οι δήμοι να καταβάλουν άμεσα στις 

εργαζόμενες στην καθαριότητα τα δεδουλευμένα Μαΐου, Ιουνίου; 
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3. Ποια η πρόβλεψη για μονιμοποίηση των εργαζομένων στην καθαριότητα των 

σχολικών μονάδων; 

4. Υπάρχει πρόβλεψη για πρόσληψη επιπλέον προσωπικού στον τομέα της 

καθαριότητας, δεδομένης της αναγκαιότητας για συχνές απολυμάνσεις των 

αιθουσών λόγω της πανδημίας; 

5. Από Σεπτέμβριο, υπάρχει πρόβλεψη για την αγορά επαρκούς ποσότητας μέσων 

ατομικής προστασίας των εργαζομένων στην καθαριότητα; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




